
ZAPISNIK 

s jedanaestog sastanka Upravnog odbora Hrvatskoga meteorološkog društva 

održanog 6. 12. 2007. godine u prostorijama DHMZ-a, s početkom u 15 sati. 

   Upravni odbor: Alica Bajić, Zvonko Žibrat, Davor Nikolić, Sonja Vidič, Maja Telišman 
Prtenjak 

   Nadzorni odbor: Antun Marki 

   Sud časti: - 

   Ispričani: Višnja Vučetić, Duško Kraljev, Marjana Gajić Čapka, Ivan Ljuština 

   Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika prošle sjednice Upravnog odbora 
2. Prezentacija baze podataka članova HMD-a 
3. Inicijativa o održavanju niza popularnih predavanja iz područja meteorologije i 

srodnih znanosti u organizaciji HMD-a 
4. Primanje novih članova 
5. Razno 

Ad 1.  

   Sastanak je otvorila predsjednica Društva Alica Bajić i pozdravila novog člana Upravnog 
odbora, Maju Telišman Prtenjak. Za dopredsjednicu Društva je umjesto Zvjezdane Bencetić 
Klaić jednoglasno izabrana Višnja Vučetić. 
Na zapisnik prošle sjednice UO nije bilo primjedbi, pa je prihvaćen jednoglasno. 

Ad 2. 

   Alica Bajić je predstavila bazu podataka članova HMD, koja je najvećim dijelom gotova i u 
upotrebi. Baza će znatno olakšati komunikaciju sa članstvom, omogućiti efikasno praćenje 
uplate članarine, slanje uplatnica i drugih obavijesti, omogućiti brzi i pregledan uvid u 
članstvo HMD te dostup do svih potrebnih informacija, ovisno o potrebi. S obzirom na 
prigovor o korištenju JMBG-a kao jedinstvene informacije o pojedinom članu, uveden je 
četveroznamenkasti identifikacijski broj svakog člana. Članski identifikacijski broj (ČIB) će 
se nalaziti i na novim iskaznicama, koje su u planu za izradu. Dostup bazi podataka bit će 
omogućen predsjedniku, tajniku i blagajniku Društva. 
Dogovoreno je da se uz slanje uplatnice za članarinu, članove svake godine podsjeti da jave 
izmjene svojih podataka, ako postoje. 

Zvonko Žibrat je obavijestio UO da neki članovi Društva nisu platili članarinu za 2007. 
godinu, a neki i za 2006. Dogovoreno je da se neplatišama iz 2006. ponovo pošalje uplatnica, 
a da se one iz 2007. podsjeti na tu obvezu. 

 



Ad 3. 

   Raspravljeno je o inicijativi, te zaključeno da bi to bila vrlo korisna aktivnost Društva. 
Pored popularnih predavanja, predloženo je da se obrade i kontroverzne teme, koje mogu 
potaknuti širi interes i raspravu. Zadužuju se članovi UO-a da predlože moguće teme i 
predavače. Članovima Društva će biti poslana o tomu obavijest, s istom molbom. Predavanja 
su zamišljena tako da budu od interesa kako članovima Društva, tako i medijima i široj 
javnosti, pa će se sukladno tome slati obavijesti. Svako predavanje je cjelina za sebe, pa je 
moguće da bude i više predavača, tj. moguće su razne kombinacije. 

Ad 4. 

   U članstvo je primljena studentica meteorologije Ivana Tomašević. 

Ad 5.  

   Nije bilo tema za diskusiju po ovoj točki dnevnog reda. 

Sastanak je završio u 17:00 sati. 

Zapisničar: 

Davor Nikolić 

 


